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Voor u ligt het einddocument van de studie naar 

waar het nieuwe Kind Centrum in Dronten kan 

landen. Deze studie is tot stand gekomen in 

samenwerking met STEC groep, de gemeente 

Dronten en de betrokken schoolbesturen.

Deze samenwerking heeft via werksessies geleid 

tot één breed gedragen voorkeursvariant en 

een terugval variant. Er dient nog aanvullend 

verkeerskundig onderzoek plaats te vinden om 

de voorkeursvariant een groen licht te geven. 

Beide varianten zijn aantrekkelijke locaties 

gebleken die ook een positief maatschappelijk 

effect hebben op Dronten oost.

DeZwarteHond

STEC groep

Gemeente Dronten
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Verricht een globale 

ruimtelijke verkenning 

waarin antwoord gegeven 

wordt op de vraag of er kan 

worden gekomen tot een 

samenvoeging van scholen en 

integratie van voorzieningen in 

een Kindcentrum

Kan de ambitie tot centreren 

en samenwerking in het 

primair onderwijs en 

aanvullende voorzieningen 

ook in een andere vorm 

plaatsvinden al dan niet met 

het gebruik van bestaand 

vastgoed?

Welke programmatische en 

ruimtelijke mogelijkheden 

zijn er voor de geheel of 

gedeeltelijk vrijkomende 

(school) locaties

Financieel: Welke kosten 

zijn er gemoeid met de 

ontwikkeling van een 

Kindcentrum en wat is het 

opbrengend vermogen 

van eventueel vrijkomende 

locaties wanneer deze 

worden herontwikkeld met 

inachtneming van relevant 

vastgesteld beleid?

1 2 3 4

Onderzoeksvragen
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Een Kind Centrum van deze omvang. Waar hebben we het over?

Referentieproject IKC Hellevoetsluis

3 basisscholen, KDV, ingroei van extra basisschool 

4200m2

Dit is geen referentie 
voor de architectuur, 
maar wel voor de 
omvang van de 
opgave. Dit is een 
maatschappelijk 
belangrijke en grote 
ingreep in Dronten.



























9. De Ketting

26 rijwoningen

17 verandawoningen

23 luxe parkwoningen
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In deze studie is het 
idee van de boskamer 
versterkt en zijn 
relevante verbindingen 
door het park gemaakt.





7. Aan Boord
20 verandawoningen2 luxe hoekwoningen
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Noorderlicht

De Zate

De Oeverloper

In deze studie is het 
waardevolle groen intact 
gebleven en vormen de 
nieuwe woningen een 
aantrekkelijke rand,













De Zate

Het Noorderlicht

Lijzijde

Het Spectrum

De straten rondom de nieuwe locatie zouden de smal zijn en veel weerstand oproepen





Het landschap op deze locatie is van teveel waarde om aan te tasten
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Vanuit landschap hebben wij 

begrepen dat er juist kansen zijn 

om het groen en het KC beter met 

elkaar te verbinden.

De locatie nodigt uit om het KC als uithangbord 
van duurzaamheid te maken. Met minder 
autoverkeer en een focus op de fiets. 
Iedereen in de laatste werksessie (inclusief de 
schoolbesturen) was voor dit idee



Ontwikkelingen 

hier dienen 

rekening te 

houden met het 

behoud van een 

aantal prachtige 

en waardevolle 

bomen.
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Conclusie:

Met de komst van het KC op deze 

locatie zal de verkeersintensiteit gaan 

toenemen. Er zijn meerdere opties te 

bedenken om tot een goede oplossing 

te komen. 

De uitgesproken 

duurzaamheidsambitie vanuit de 

gemeente en stakeholders biedt een 

sterke basis om vanuit te werken.

Hiernaast vier punten om mee te 

nemen in het vervolg.

Verkeersintensiteit 
afstemmen met 
omwonenenden

Afname parkeren 
betekent meer 
ruimte voor groen

Afstemming 
tussen scholen en 
gemeente

Verdiepende 
mobiliteitsstudie 
nodig

De Ketting lijkt qua 

verkeersstructuur en 

ook huidige functies een 

makkelijke keuze t.o.v. 

verkeersafwikkeling en 

draagvlak vanuit de buurt. Aan 

Boord heeft op dit moment 

een rustiger profiel en toename 

van verkeer gaat hier dan via 

nu nog rustige woonstraten. 

Draagvlak bij omwonenden zal 

een stuk minder zijn.

Op beide locaties zijn 100 

parkeerplaatsen vanuit 

inpassing onwenselijk en gaat 

het ten koste van het groen. 

Een afname van het aantal 

parkeerplaatsen kan dus zowel 

de intensiteit verlagen en 

minder afname hebben van het 

groen.

De ligging voor fietsers is zeer 

geschikt voor beide locaties 

waardoor een afname van de 

parkeereis goed op te vangen 

is door meer fietsparkeren te 

faciliteren. Dit vergt echter een 

duidelijke afstemming tussen 

gemeente en de scholen.

Een verdere uitwerking 

moet gedaan worden in 

samenwerking met een 

verkeerskundig bureau 

om de toename van 

verkeersintensiteit te scoren.
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